
Viden napredek komunalne
dejavnosti v KS Turjak

Že v lanskem letu so na odločno reagiranje
obcestnih prebivalcev od Turjaka do Gradeža za-
čeli z rekonstrukcijo ceste, ki naj bi v končni
podobi dobila tudi asfalt. Ob lepem vremenu je
namreč tukajšnje prebivalce dušil oblak prahu, ki
se je dvignil za vsakim prevoznim sredstvom, ki je
šel tod mimo. Sprva je bila obnovljena cesta mi-
šljena samo do vasi Gradež, sedaj pa so z deli že
pričeli 1 km dlje, to je do Starega apna SO Gro-
suplje. Tukaj živeči prebivalci menijo, da je bilo
tako prav, saj se bo zagotovo na Turjak pripeljalo
več turistov. Vzporedno z obnovitvijo te ceste pa
so vaščani Gradeža uvideli priložnost za asfaltira-
nje vaške poti. Vaščani Gradeža bi tako radi
postali razviti, saj so pred kratkim dobili javno
razsvetljavo, sami pa so tako prispevali svoj delež.
Tudi za vaško pot so čakali priložnost več let in že
pred dvema letoma so v ta namen utrdili in razširi-
li vaško pot. Že lansko leto so začeli namensko
zbirati denar, tako da je končna vsota 25.000,00
din. Čeprav so prav vsi, ki nimajo na pretek

denarja, so samoprispevek za vaško pot namenili
s srcem, saj se dobro zavedajo pomena poti za
obstoj vasi. Dobro vedo, da bo asfaltna pot prene-
katerega mladega Gradežana le zadržala v doma-
čem kraju in na ta način bi se po vaški poti
prevažalo več mesa in mleka, pa tudi kakšno
drobno gospodinjstvo bi zaživelo. Tudi turisti bo-
do v lepši vasi našli zanimivost — sušilnico sadja.
Lahko si boste ogledali tudi hišo skladatelja Mari-
ja Kogoja, pred katero naj bi bila leta 1995 ob
100-letnici njegovega rojstva velika kulturna pri-
reditev. Z asfaltom na to pot pa se bo začel
izvajati plan razvoja KS, sprejet v zgodnjih osem-
desetih letih na skupščini KS, ki pa je temeljil:
razvoj kmetijstva, razvoj drobnega gospodarstva
in razvoj turizma.

Vaščanom Gradeža, ki se poleg kmetijske de-
javnosti morajo voziti v oddaljeno Ljubljano, so
še kako zainteresirani za takšen razvoj.
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